
Seniorhøjskolen – Kerteminde 

 

Bestyrelsesberetning for året 2024. Semester 58 og 59. 
 

Semester 58 havde som tema: ”Demokrati, er det en mulighed”? 

Det var meget vellykket; deltagerne var vågne og interesserede. De fleste af 
tirsdagene handlede om demokrati og problemerne med det i den praktiske verden. 

Der var tilmeldt 79 deltagere, hvoraf 65 til 70  deltog hver tirsdag.  

Vi havde 2 udflugter, den første var til Galleri Milo i Rynkeby, Rynkeby Kirke og Johs. 
Larsen museet. 45 deltagere.  

Den anden tur var til Kobbermølle og Frøslev med 43 deltagere Det var meget 
interessant og deltagerne så og hørte meget, de ikke vidste i forvejen. 

Lisbeth Aavang havde arrangeret både foredrag og ture. Der var i hele semestret en 
positiv og munter tone. 

Efterårssemestret havde som tema : ” Myndigheder, og er vi myndige?”  I efteråret 
var deltagerantallet 80 tilmeldte, som er det højeste antal, der kan være i lokalerne. 
Der mødte i gennemsnit 65-70 deltagere op til tirsdagene. Det var et meget 
interessant semester, hvor vi kom langt omkring. Deltagerene var også denne gang 
både vågne og aktive. Der var to udflugter, den første til Thriges gamle bygninger, 
hvor vi blev vist rundt. 44 deltagere. Den anden udflugt var til Nykøbing Sjælland 
med den nedlagte psykiatriske anstalt ”Anneberg”og til glasmuseet i samme 
område. 43 deltagere. Selvom det styrtregnede hele dagen, var det en fin tur. 
Lisbeth Aavang havde også dette semester arrangeret det hele. Med stor dygtighed. 
Angående økonomien i højskolen: Når alt var betalt, havde vi et mindre overskud.  

Bestyrelsen er meget glad for deltagernes aktive medvirken og den gode tone ved 

foredragene. 
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